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 : גדי אלפסי
 פותח את הישיבה. 

  : דיון
 
 דיווח ראש המועצה  .1

 
 גדי אלפסי: 

בשנים האחרונות המועצה מנסה לקדם פתיחת מרכז להכשרה מקצועית, הוקצא תב"ר לשם כך, והגענו  
 לשת"פ ותקצוב של משרד העבודה. 

ימצא הקבלן שיממש את  על מנת לקדם את העניין ואני מקווה שעד סוף שנה    RFIבחודש שעבר יצאנו ל
 במבנה של המעוצה הישנה. התכנון 

אני מניח שזה יכשיר  בהמשך    אנשים בהכשרה,  20-30-אני צופה פוטנציאל גדול, גם אם תחילה יהיו כ
 למפעלים ובכלל.  עובדים רבים ויספק

 
 :מלכה יוסי
. מלבד הבנת הצרכים, ישנה סבירות גבוהה שבעתיד תשתמשו )המפעלים( במקום  RFIכם תוזמנו  חלק

 זה להכשרת עובדים שלכם להשתלמות. 
 

 אישור פרוטוקולים .2
 

 מצ"ב.  - 27.05.2024מיום  2024/40אישור תמצית והחלטות מישיבת מליאת המועצה  .2.1
 

 : גדי אלפסי
 מבקש לאשר.

 
 
 
 
 
 

 מצ"ב. – 202457.02.מיום   202430.אישור פרוטוקול ועדת הנהלה / כספים  .2.2
 

 : גדי אלפסי
 מבקש לאשר.

 
 
 
 
 
 
 

 מצ"ב. – 18.03.2024מיום  01/2024פרוטוקול ועדת ביקורת אישור  .2.3
 

 : גדי אלפסי
 מבקש לאשר.

 
 
 

 
  .פה אחד מאושר החלטה:

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 .  מאושר החלטה:

 )נמנע: ארז ירדני לא נכח(
 
 

 
 

 

 
 . פה אחד מאושר החלטה:

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 שונות .3
   164הגדלת תב"ר 

 
 : גדי אלפסי

להורדת    5הרחבת כביש  (,  55: הארכת הכביש )כביש  5בכביש    פרויקטיםהמועצה מעוניינת לקדם מספר  
 עומסים צפויים והקמת מפרידן צפוני. 

המטמנה   לאור הפיתוח הנרחב של המועצה עם הקמתם של מפעלים רבים לרבות תחילת פעילותה של
בחודשים הקרובים   וכן חובתנו בהקמת כביש גישה למפעל "בר עידן טוהר" שעתיד לסיים את הקמתו

. 5להאריך את כביש נדרש   
 

משל"ח.  39-מלש"ח, כאשר האומדן לביצוע עומד על כ 50לשם כך פתחנו תב"ר על סך    
 

 : גדי אלפסי
 מבקש לאשר.

 
 
 
 
 
 

 
 

 . הננעל הישיבה
 16:26שעה: 

 

 

_______ __________        ________________ 
 יוסי מלכה               ד"ר גדי אלפסי, עו"ד    
 מנכ"ל המועצה                          ראש המועצה        
 
 : עתקיםה

 .משתתפים
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  מאושר פה אחד. החלטה:
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


